
ZÁPIS 
z jednání  Okresního sněmu ČMMJ, z.s.- pobočného spolku v Ústí nad Labem, které se konalo 

dne  18. 8. 2022  v salonku restaurace „Na statku“ v Božtěšicích 

 

Přítomni z MR:    Ing. B. Freiberg, Ing. V. Černil, J. Frýbová, H.  Machačová, J. Hokeš, P. Nowak,  

Omluveni z MR:    Ing. V. Šutera 

Nepřítomen z MR:    P. Růžička 

Dále přítomni:    viz prezenční listina + zmocnění 

 

Program jednání: 

1. Zahájení 

2. Ověření schopnosti se usnášet 

3. Volba komisí – mandátová, volební , návrhová 

4. Zpráva předsedy myslivecké rady 

5. Zpráva o hospodaření OMS za rok 2021 

6. Zpráva dozorčí rady 

7. Zpráva odborných komisí – kynologické, střelecké 

8. Odvolání člena MR OMS 

9. Volba členů MR OMS Ústí nad Labem 

10. Diskuze 

11. Schválení rozpočtu OMS na rok 2022 

12. Přijetí usnesení 

13. Předání vyznamenání a pamětních listů  

14. Závěr 

 

Trubači – uvítání troubením p. Richarda Nowaka 

Ad  1/ Zahájení  

 Předseda Ing. B. Freiberg přivítal přítomné členy ČMMJ, z.s. a předal slovo Ing. V. Černilovi, 

který přečetl program a zahájil jednání. 

Ad 2/ Ověření schopnosti se usnášet 

 Přítomno bylo 36 členů spolku + 7 zmocnění. Tj. celkem 43 hlasujících.  Spolek má ke dni 

konání sněmu 201 členů. Podmínka pro jednání byla splněna a sněm je usnášeníschopný. 

 



Ad 3/ Volba pracovního předsednictva 

 Návrh - H. Machačová, Ing. M. Freiberg, Ing. V. Černil, J. Frýbová.  

                                                                                            Hlasování:    PRO 36, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0 

 Komise mandátová – H. Machačová, J. Frýbová, E. Pekara  

                                                                                            Hlasování:    PRO 36, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0 

 

 Komise volební – R. Jansta, L. Sirý,   

                                                                                                          Hlasování:   PRO 36, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0 

 Komise návrhová – Mgr. V. Šutera, Ing. M. Freiberg, Ing. F. Lenoch 

                                                                                             Hlasování:   PRO 36, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0 

 Pracovní předsednictvo určuje zapisovatelem jednání paní Barboru Kopeckou.  

Ověřovatelem zápisu Ing. V. Černila.  

                                                                                            Hlasování:    PRO 36, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0 

 

Ad 4/ Zpráva předsedy myslivecké rady 

 Zpráva předsedy myslivecké rady o činnosti za uplynulé volební období přiložena. 

 

Ad 5/ Zpráva o hospodaření OMS za rok 2021 

 Zpráva o finančním hospodaření roku 2021 

Celkové náklady činily 183 550,64 Kč, výnosy 193 894,91 Kč. Hospodářský výsledek tak činí  

zisk  10 344,27 Kč, oproti plánu, který předpokládal ztrátu 30 tisíc korun.  

Účetnictví je zpracováváno v soustavě podvojného účetnictví. Prakticky tak, že jednatel vede 

hotovostní pokladnu a připravuje podklady pro zaúčtování, účetní dle dokladů účtuje a předseda 

účetní operace schvaluje.  

Ad 6/ Zpráva dozorčí rady 

 Zpráva předsedy dozorčí rady pana  Luďka  Sirého přiložena.  

 

Ad 7/ Zpráva odborných komisí – kynologické, střelecké 

 Zpráva z kynologie vypracovaná paní Jaroslavou Frýbovou přiložena.   

 Zprávu ze střelecké komise pronesl pan Jaroslav Hokeš a zároveň přítomné členy pozval na 

střelecký den, který proběhne 18.9.2022 na střelnici ve Verneřicích.  

Dotaz:  Michal Temer se dotázal pana Hokeše, jak je to s platbou pro přihlášené jednotlivce na 

střelecký den. Platba pro jednotlivce je 100 Kč za 20 terčů a občerstvení není v ceně.  

 



Ad 8/ Odvolání člena MR  OMS       

 Předseda MR podal návrh na odvolání člena MR pana Pavla Růžičky z důvodu dlouhodobé 

nekomunikace a nespolupráce.  

                                                                            Hlasování:    PRO 33, PROTI 0, ZDRŽEL SE 3 

Ad 9/ Doplňovací volby členů MR 

 Projednán návrh MR na navýšení počtu členů MR ze 7 na 9 členů.  

 Návrh přednesl předseda volební komise. 

 Návrh č.1   Michal Temer                                    Hlasování:      PRO 35, PROTI 0, ZDRŽEL SE 1 

 Návrh č. 2  Ing. Miloslav Freiberg                      Hlasování:      PRO 35, PROTI 0, ZDRŽEL SE 1 

 

Dotaz:  Mgr. Martin Laníček se dotázal, proč za jednoho odvolaného člena se volí členové 2. 

Předseda a Ing. Černil vysvětlili nevyhovující sudý počet 8 členů zejména při hlasování, proto změna 

na lichý počet 9 členů. 

Ad 10/ Diskuze  

 R. Jansta byl chtěl vědět jména dárců OMSu. Odpověď Ing. Šutera, Ing. Černil, J. Lohniský. 

Dále se dotazoval na výměník – cenu, stav… L. Sirý promluvil o problematice legislativy kvůli 

novému ventilu.  

 Ing. Černil navrhl oslovit odbory, magistrát popř. Myslivecké spolky o finanční podporu na 

nutnou opravu ventilu.  

 Dále navrhl navýšení  rozpočtu náklady na opravu na 60 tisíc korun.  

                                                                            Hlasování:       PRO 36, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0 

 Návrh usnesení:   

Žádáme  jednotlivé MS o finanční příspěvek na  nutnou opravu plynového ventilu. Žádáme o 

jakoukoliv finanční podporu nejlépe  3.000 Kč. Chtěli bychom i nadále pokračovat ve výchově 

nových myslivců, propagaci myslivosti a zajišťovat servis v podobě sekretariátu členům 

mysliveckých spolků.  

 Jiří Šemík vznesl dotaz na výši platů jednatelů a lektorů. Vysvětleno ekonomkou Helenou 

Machačovou.  

 Pan Náprstek se zeptal na výši pojištění na příští rok. Odpověděl p. Weiss. Pojistné i při 

případném prodeji pojišťovny Halali, zůstane stejné.  

 

Ad 11/ Schválení rozpočtu OMS na rok 2022 

 Upravený návrh rozpočtu přednesla p. Helena Machačová 

                                                                                Hlasování:    PRO 36, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0 

 

 



Ad 12/ Usnesení sněmu 

 Návrhová komise přečetla usnesení sněmu a hlasovalo se. 

                                                                                                          Hlasování:    PRO 36, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0 

Ad 13/ Předávání vyznamenání a pamětních listů 

 Ing. B. Freiberg a Ing. V. Černil předali vyznamenání a pamětní listy přítomným členům. 

Fotografovala  B. Kopecká. 

Ad 14/ Závěr 

 Předseda poděkoval přítomným za hojnou účast a ukončil jednání okresního sněmu.  

Dále pozval přítomné na zajištěný raut.  

 Trubač Richard Nowak zatroubil přítomným na závěr setkání.  

Přílohy:  

Pozvánka 

Program 

Volební  řád 

Prezenční listina  

Zpráva mandátové komise  

Zmocnění k zastupování  

Prezenční listina – hosté 

Jmenný seznam členů ČMMJ 

Zpráva o činnosti spolku ČMMJ, z.s. a OMR od sněmu v roce 2021 

Plán na rozpočet ČMMJ, z.s. a OMS Ústí nad Labem na rok 2022-09-13 

Zpráva předsedy dozorčí rady OMS Ústí nad Labem 

Zpráva z kynologie 

Zpráva o finančním hospodaření roku 2021 

Střelecký den OMSu Ústí nad Labem 

Jubilanti OMS Ústí nad Labem v roce 2022 

Usnesení z jednání sněmu pobočného spolku ČMMJ, z.s. a OMS Ústí nad Labem 

 

 

Zpracovala:  Barbora Kopecká 



 


